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REDIRECT EXAMINATION

Q (By Maj Levin) 1Is this a complete stenographic transcript of the
interview or are parts left out? | :

A It is complete.

Q Isn't it true that at various times the accused said "I beg your
pardon, repeat thatn? -

A He may have done that and we repeated and in case he desired to

| consult the interpreter, he consulted him.
Q That doesn't appear in this cdocument, docs ii?
A No. That was the day he gave the statement and it was taken down

stenographically and the next day we went <ut and went over it page
by page and read it out loud ih fnglish ena mace correctiuns on the
statement in his own hendwriting and sizned it.

Q But this is not a complete stenographic report of all that went on
there. Everything wasn't put down here?

A You mean whenever he talked in vapanese to the interpreter or he
talked to the interpreter, that doesn't appear in here, but when
I asked the question he would consult the interpreter and answer
in English after he was satisfied in his mind.

Q Are you sure he understood every word?

A I was there and he read every word aloud and I asked him if he
understood and he said ''yes'",

Q You are convinced he understood everything?

A Yes,

DEFENSE: No further questions.

PROGECUTOR; No further questicns by the prosecution, Ioes the
Commissicn desire to ask any questions of the witness?

COLONEL MIDDLETON: There appearing to be no further guestions, the
witness is excused.,

(Whereupon the witness left the witness stand and resumed his seat
in the court room,)

DEFENSE: I object to the introduction of this statement on the
ground that it was not taken in Japanese. The very fact that an inter-
preter was brought down at the various interrogations ana the very fact
that an interpreter was used to clerify statements in the case, are
evidence that the accused was not sufficiently familiar with the Eng-
lish language to permit him to answer in English and ke should not have
been asked to meke a statement in English. There are plenty of affidavits
here and certainly there are plenty of interpreters in Shanghai. Wwhy an
interpreter wasn't used in taking these statements, I cannot understand.

I suppose they felt, we don't have enought interpreters. we can save the
interpreters and he speaks English so we won't take the tiune to write it
down in Japanese and have to translate it. I think this is a definite
imposition and I think this is going too far, to asi a vapanese to make

a statement and read and sign a statement in English; a statement that
will be subject to criticism when he could very easily have gotten the
same statement in vapanese. He signed it, it is true, and he made sone
changes in English, it is true, and I admit he does understand soue
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COLONEL MIDDLETON: Anything further by the Prosecutor?

PROCECUTOR: T would Just like to peint out te the Commission that
the reasons given oy the defense arc not quite as complex as he tries
to make them., The VEry simple reason it wes drawn in English was the
simple fact that Miki could undzrstand English, Tt nakes no difference
even if he couldn't read English, It would havs Ead appended a certifi-
cate of the translator which said that "7 have riéd the document to the
accused, to Miki, and append this certificate to ith, It -~ there is
no fundamental objection to the tongue it is written in. He put his
signature to it, The testimory from the Witness stand: is that he did
read it. He did understand it and he did sigr it freely and voluntarily,

COLONEL .:IDDIETON: Anything further by the defense?

DEFENSE: The reason why this is objected to is that this is the
statement of an accused, fram a man who is undergoing investigation so
that they can builg Up -a case in order to charge him with the comuis-—
sion of a crime. This man should have recelved every possible pro-
tection of language anj otherwise, but no » he didn't receive that
protection. He was queried in g langusge thet was not his own; an
interpreter was there it is true and there were many times he h-d to
use the interpreter and then he was given this to. read in English. Now
if he was so fluent in English, why did they use an interpreter at alls
Because he wasn't fluent in English. There is no statement on this
affidavit that it was read to him, That is one of the things I object
to, —- the fact that this statement was teken from the eccused who is
Japanese, and it was taken in English. He has had an interpreter pro-
vided for him here at the trial., I don't know how far we are going to

COLONEIL MIDDLISTON: Are there further remarks by the Prosccutor?

PROSECUTOR; &ince the defense is now objecting very seriously oi;
one point, I think we should malkke this further recark, that is, that
on the basis of the testimony fronm Lieutcnant Osborne. the document is
admissible. His statement is thet the accused reaa the statement aloud

voluntarily, The defense 1s trying to put before you facts not in
evidence, to-wit, that Miki did not understand the document, If he
wents to contest the document he should put Miki on the stand to prove
his point, I will tell you this, going outside the record also, I have
Prepared numerous documents cnd I found thst many Japcnese who didni't
speak a word of English could read tnglish., That is cutside the record
Just as much as remarks of the defense counsel.. The ren.rks of dufense
are outside the record and if he wants to contest the document on the
g:ound that Miki did not understend it, he should ts forced to put kiki
on the stand to prove his point.

COLONEL #IDDLETON: The Commission adjourns at this time and will
reconvene at 2 o'clock this afterncon. (1130 hours)

(Lhereupon the Coumission adjourned to reconvene at 1400 hours,
12 March 1946,)
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AFTERNOON, SESSTON

+++ Pursuant tr adj~urnment, the Commissi~n reccnvened at 1400 h~urs en
12 March 1946. All the members ~f the Commissicn, Crunsel fer the Prrsccutisn
and Defense, the Interpreting Staff, the Official Rep~rter, and the accused

were present ...

COLONEL MIDDLETCN: The Commissicn is in sessi~n. The Commissirn wruld
like to have called as a witness the American whn was present at the time the

accused made his statement which has been intrcduced in evidence tr the
Commissien. I would like to have the prosecutina conduct the examinaticn to

develop the conditinns under which thai staiement wac secured, Is that man
available?

PROSECUT(R: Yes, if thée Comuizzirn pleasc.
DEFENSE: You mean rffeied ia svidence, art 1ni:0duced in evidence,

COLONEL MIDDLETON: Offered int~ evidence, yes.

e

STEPHEN H. GREEN

called as a witness by the C-mmissi~n, having been first duly swrrn, was
examined and testified as frllrws.

EXAMINATION BY THE PROSECUTOR

State your full name, ranv and serial number.
Stephen H, Green, Sergeant, 19187611.

Are you a member of the United States Military Fcreces?
I am,

Where are ynu presently assigned?
Var Crimes Crmmissirn,

Sergeant Green, are yru able tr speak the Japanese language?
I am,

And read it?
Yes, sir.

D PO D B2O PO

Where did y~u secure yrur trzining in that language?
My army training was at the Military Intelligence Service Language Schrnl
at Ann Arbor, Michifan, and Fort Snelling, Minnesota.

= D

DEFENSE: I will crncede he speaks the language and is well qualified to
aot as an interpreter.

0 I show yru Prosecuti~n's Exhibit Nc. 25 fer Ideatificatirn and ask you if
you have ever seen that drcument before?

A I have,

Q Where did yru see it beforra?

A I saw it in the Interrrgatinn Reem at the "a» Rnad Jail when it was
signed by the defendant in this case.

Q - Did ycu identify this drcument yourself?

A Yes, sir,

0 Is the name Stenhen H. Green appearing ~n thz last pege of the document?

A Yes, sir,
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Sergeant Green, were y~u present &uring the time that Miki was interrogated

pricr te the time this statement was typed?
Yes, sir. :

Yheo interrcgated Miki?
Lt. Osborne.

What langusge did Lt, Osbornc ask his questi~ns in?
English,

In making his reply, what langiag2s éid Miki use?
Engli&h.

During the time he was being inta:zegated did .o ask explanatinns ~f
yru in Japanese as to the meanings of words:
Yes, sir.

Was that dene frequently cr infrequentlyt
Occasirnally.

Apprnximately how long did that interrngation take?
Thre @ hours .

During that peried of time did you form any opininsn as to the ability
of Miki to speak the Eng_ish langusge?
Yes, sir,

That wag that opinien?
That he could.

Yru were alse present when Miki signed Prrsecutionis Exhibit Nno, 25
for Identificetirn?
Yes, sir.

bid Miki read thet drcumant?
Yes, sir.

At the time he read the dccument did hs ask yru in Japanese for explana-
tirns?
Once nr twicae,

Did he read the drcument silently or ~ut loud?
Out loud.

I will again hand ycu Prosecutinn's Exhibit Ne, 25 far Identificatiecn
and ask you to lonk 2t certain changes that havs been made in ink ~n the
decument., T will ask you whn made tnese caenges?

Miki,

Did he write thnse himself?
Yes, sir, fie did.

In vhat langusges d~ thrse changes appear?
English,

Describe to the Commissirn the circumstances ~f th-se changes, what Miki
said at the time?

There is cne on page 4 at the bnttrm of the page. The questirn was, "Whe

eclse was present at the cxscuti~n?' "Answer, Myself, and the chiaf
commander of MP, Mukden, 2nd the commender ~f the territ~rial guards,
and the jurisprudence cfficer of Kwangtung Zrmy." At that time, srmenne
said, "Somecne else wes present," I believe Lt. Osborne said it, and

Miki vrote, "a2nd chief of the jeil of “Mukden." He wrrte that in.

AT
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G
out loud, is that cnrrrect, prior teo the changes made?
£ Yes, sir, '
Q At thet time did he make some nbjecticrn tc the wording of the drcument ;
in English? h
A Yes. He changed Cnlrnel Matsuyama t~ Crlenel Matsuda. He crrracted it, -
Thet 1s on page 6 and 7, ' i
0 In nther werds, during the time he yas reading the decument and corracting ?I 'ﬁ
it, he was spsaking in the English language, is thet true? -
A Yes, sir, |
0 During the time you were assrciated with Milci dur ing the time he was
reading that decument, did y~u frrm auy opiluirn as to the ability ~f
Miki to reed the English language?
L Yes, I did,
Q@  4And what was that opinicn? 4
A That he cculd read it. T
Q Did Miki appear tr understand thet drcument as he read it?
A Yos, he did appzar t~ understand it.
(8 Is there any quastirn in yeur mind but that he dig understand 1t7? :
A Ne, sir, there is n~ questicn, |
Q Did he make that statement froely and voluntarily in the first instance
under verbal questioning?
L Yes. Befnre he signed, Lt. Osborno said, "Dn you understand this? 1Is
there anything youid like t~ heve interpretad or explainad mere fully?m . B
He sald, "Nn, I understand. s
Q Did he make the statemont in the first instance freely and veluntarily? | |
A Yes, in resprnse teo a questirn, ,
Q Aand did he sign the drcument freelv and veluntarily? 4
4  Yes, d
Q At eny time was he under compulsirn, force rr threats? 3
A Ne.,
PROSECUTCR: You may sxamine,
DEFENSE: N~ questirns.
EX/MINLTION BY THE COMIISSION
Q Did the defendant at any time indicate ho would przefer te make s statement
in Japanese?
A No, sir.
COLONEL MIDDLETON: There appear tc be n» further questi~ns. The witnoss
is excused,

~ut something from some of these affidavits, if I may.

has nnt been acted upcn,

£% the time the changes were made in the document, Lt: Miki was rending

(Witness oxcused,)

DEFENSE: If there sre no mrre witnesses to be called I'd 1like tn point

COLONEL MIDDLETCON: Y~u are reminded Yy ur mntion before the Commissicn

DEFENSE: 1T realize it and this is in rebuttal ~f this witness! testimrny.

|

COLONEL MIDDLETON: A1l right, y~u may address the Commissi~n.
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DEFENSE: This merning, while I was arguing, Captain Gillard pnintod
~ut that I was talking ab~ut things rutside ~f the record and perhaps I was
ineorrect in dring that, After lunch I lecked at the reenrd and now I'd
1like tn talk from the recrrd itself. With reference to vhat the recnrd statss
as tc this man's abllity t~ spenk English, I have here Prosecution Exhibit
Nn, 5, the affidavit ~f Charles Sheltnn which says nn page 2, dorn at the
b~ttom, ",.Miki sprke fair Engiish. I have Presecutien Exhibit Ne, 16, the
affidevit of George Rrbinson vhich states at the bettem of page 2, "..then
Mikil addressed us thrrugh an interpreter." I have Prosecutirn Exhibit N», 14,
the affidavit o~f Jnseph Stank~, which states ~n page 2 st the bnttem, ", after
we had counted ~ff, Lt. Miki had an inierpreter c¢all the numhers of thres men,"
And in the same affidavit on pagz 3, it says, *. at tha time he was statinned
in my camp he was learning tec speak Tug.ish." Raferring to Miki. Prosecu-~
tion Ne. 13, the affidavit of Joseph Majeyski Jr, gusciiens with reference tn
Miki, "0, What lenpuage did he spesk? L. He sp~we ozrken English,"
Prosscutirn Nc, 15, the affidavit ~f Cpl Marcus E. G~rden, "Lt, Mik1 appreoached
the fermation and thrrugh his interpreter called ths sailnr and me npt of
ranks in front ~f the frrmati~n," Presscuticn Ne. 1V, the affidavit’ ~f Harmen
Hall, which states at the bott-m of pags 3, dasciibirg Lt. Miki, "Ha spnks
s~me English.," dAls- in the affidavits y~u will neoticz thars was a mentirn nf
Cpl. Neda, always clrse tn Miki. Nnde was the interrreter. Ho vant ar~und
with Miki. He was an interpreter for Miki. Miki nesded an interpretar,
I Just vant tc shew yru these things frem the record from stetemonts by man
who were not c-ncerned with the particular quartirn as t~ whathar he wvas
qualified tr be interviewsd in English. They made these statements ag tr
his abllity t~ spask English, more ~r less, in vacu~, withrut this particular
question invnlyzsd. Naturnlly, at the present time, thesz vhn were invrlvod are
gring to say that he sprks Tnglish. H~v can Sergeant Grean, f~r oxampls,
state th=t he kncws that Miki underst-rd. He can't gat int~ his mind, Heo
doesn't know what 1s gring ~n his mind. 411 he can say is thet he saw him read
it cr he heaerd him rend it. The vory fnct thare was an interprater thers,
that he had t~ answer scm2 questirns in Jspenase indicstas thot an interpreter
was necsssary, OSc I sey in spite ~f this testimeny by ~bvicusly partinl wit-
nesses, y~u have nn the rther hand the testim-ny in thase affidsvits made by
pe~rple whr made the stetements when ths present issuc was net invelved and
they are unanimrus in stating that he was nnt & perfect spaaker of English,
One nr two of th: statements says he sprnke it vary well. That ic trus. But
here is the prepnnderance ~f them which sh~ws that hs even had thls interpreter
arcund with him all the time, Sgt. Noda, Certainiy, if ho sprke English just
fair to middling in the positien he wns in it wruld net have bson neeessary
for him te have an interprater. Thare is -ne affidavit I knew vhich says hs
spoke English fluently, but that wass just nne affidavit,

COLONEL MIDDLETON: Any furthsr remarks by the prrsecutirn?

PROSECUTCR: I feel crmpelled tr mak2 an answar te thot. Fer rne thing
defense crunsel has, with-ut crnss sxamining verbolly, attomptad te roduce the
effect of the testimrny ~f Sergeant Grezn. Sergeanc Creen was under nath and
Maj~r Levin was nct under neth and he is making his romarks, He made n~ =ttempt
tn cer~ss examine Sergeant Green or tc impzach his testimruy in any fashien.
Secrndly, & man can tell whether cr n~t Miki cen understnnd Erglish. If you
talk to him, 1f yeu talk t~ HMiki right new; if he makzs lrgical repliss te
the questinns y~u ask him in English y~u kn~v he undsrstands vwhet you are
talking abrut. Sergeant Grsen ta=tified he wes thore f~r tnres hours during the
nriginal interrcgation; a fow times Miki wruld ask quasticns in Japanese frr
explanatirne, thz balance ~f the time It, Osbrrne was asking quastirns in
English end Lt., Miki was making repliss in English, Cartsinly under th-sc
circumstaences it is n~t difficult t~ tsll whothar ~r nrt th2 man dres understand
English,and with reference t~ thesa nffidevits that Mai~r Levin has printed out,
Miki may not be able t~ spenk English perfectly, his pronunciatirn is a little bi
deficlent, but that dr2s nnrt dastract fr-m his ability tr undorstond the laonguage
or read the langusge, Frr these reaascns I submit the ~bjecti~n f the defense
is nnt well founded.
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COLONEL YIDDLZTCH: Tha Commission is cleszd. (1425 hours.,)
("hereupon the Commission was clos~d.,)
COLONTZL MIDDLETON: Tho Commission is in s2ssien. (1535 hours.)

The motion by the defensz counsel that Prosacution Exhibit Mo, 25
not be roceived in evideoncs is denied. Prosicutionis Fxhibit No, 25 will
b2 rec?ived in 2vidoncn by the Comrissicn.

(Prosacution Txnibit Ne. 25 for Idanti-
ficotirn was raczived in evidance,)

DEFENSL: Sir, may T svggast in reading tha*, thors is a graat dnaal cof
material that 1is net raloevant te tha subjct 2nc that quite a nurbar of
pages cruld ba cut out, The affidavit is 12 pag:s long, single spacad end
at least twn-thirds of it hes no relavancv vhatsoavar teo the case.

PROSECUTOR: Ths affidavit dnls gonorally witk the camp. It goos
into many subjscts which ar» not at issuc hers teday but it dezs tnke up
the conditien nf tha ¢ mp panerslly., T malz no ree~rrmondations ona wav or
the other. That is up te thnr Commissien,

DEFENSE: Thore is soma stuff abevt on 2xecution, a firing squad
and vho 1s in charg2 of tho firing squad and things of thet sort which
really den't belong in th2 rscerd h2ri:. It's just a2 mattor of saving
tims, I ¥new th: Commission will waead it ~ut,

COLONZL MIDDLETON: Prersacution's Txhibit e, 25 w111 b2 rec2ivad in
its entirety.

PROGECUTCR: I vill n»v r2ad Presacutirn’s Exhibit 'a, 25 fer tho
racord.

"Ohanchni, China
30 HNovorbar 1945

"I, MIKI Toru., ma%2 the fellcwilg volonbery slennd staterant te
1st Lieutznant Rey~ond J, Osbern, =hom T kney tn 53 a membar ~f the lar
Crimos Board, United Statos irry. Ne thrazis ap pirnises were mad2 te mo,
and I ap avars thot anrthing heroin nay be as2¢é 2gainsy ne,

“hat is your full nams?
MIKI Toru,

%hare 1s ycuar hemat
Tokyo.

Yare you a membor of the Japanzse Imporial /amy?
Y238, I was.

Yhat wse your rark?
At th-%t 4im3, 1% Jisutonant,

De you hevz2 a sarial number?
No.

Ara vou a ragular oflicor or a rasarve ~fficor?
I was rasorve officsr,

“hon did rou 2nter ea activz duty?
1st of Nevambar, 1940.




e s, e —— g — R — — — S— ; T

i '*‘,‘- m‘*ﬁ - L . - :-

|
.r

#4-6 z 3/12 PI

D D H» O PO D 2O

.0 = D

-0

=D = 0

> D

=

e D

Were you ever stationed at Cemp Hoten in Mudken, Manchuria?
I was Superintendent Officeri

"hen did you arrive there?
The end of October, 1942,

Had the Americans arrived vhen you first arrived there?
Not yete.

Did you help prepare the camp for prisoners of war that wers coming
to Camp Foten?
Yes, we did,

Who was in charge of the camp at that tine?
The comrander was Colonel MATSUYA'"A Suetcmo.

“‘)hen did the Americans arrive?
I remember 10th or 1llth of Hovember, 1942,

%hat was their physical condition when they arrived?
I think very poor.

%11l you explain that aneswer, please.
Many men were suffering from diarrhea and amoebic dysentery, and

malaria and beri-beri.

Wiere these men given medical attention when they arrivesd?
Yos, the Medical Department tried hard to stop all this suffering.

¥Fhat were the conditions at the camp vhen these men first arrived?

By that I mean hew were your medical supplies, your heat, your food
and your clo”hing?

Ve installed stnvas for them, and +hat they call verr thick and fur
overcoats, After they built up a bak%ing oven thay made buns and bread
therselves, and some soup and vegatables, cooked tnemeaslvas.

‘“hat did they do before they built these stnvas?
"e bought bread from the citvy and provided them,

Approximately how many priconers of war dizd while you were at Mudken?
More than 200 mon died until I left the camp; 2specially a vary largo
number two or three months after they arrived,

What were the ceuses of death?

I think their physical condition went dovn and dovmn, and at Camp
Cabanatuan more percentags of them died compared to the naw camp, and
also on boat trips end on the train trips they died bocause of the
trip. They vent from a very warm place to a cold place and becama
weakened and thin from that, ' call it in Japan mainutrition caused
from the war, bzcaus2 of var-time life.

You say the prisoners of war told you that in th2 Philippinns they
ate monkeys and thay had on2 can nf sardin2s botween hov many people?
Batween fifty men, not evon one a day.

Lfter the fmericans arrived, what vare yrur duti-s?
Iy ovn, to look ovar, supervise them, and havo chargz of labor at tha
factory and in th3s camp also,

“hat was tho uame of th2 factory?
Manshu Kosalw. "ikai Company.

%hat tyvps of work did the Americans do at th~ factory?
To make parts of machines; drafting, draving, milling.
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Fhat was the factory roducing?
Machines to make machines,

Ylas the factory considered a war plant?
Yar plant?

Yes; making guns for the war?
Yos,

““hat were the hours that thz men worked there?
I think about seven hours.

"hat time did they start in th- morning, hov much time diq thay have
for lunch, and rhat tire did thev finish in in2 evening?

At first they started to work about © or nsif-past 9 in tho morning,
and continued, with 10 rminutes rast in the "orning. At 12 thay stopped
labor and 1 p.m. thev startad again, and 10 minutie rost again in tha
aftornoon, and 4 or half-past 4 they stoppzd labvor, at first. Aftar,
in the summer they startad, I thin', 8 otclock in tha morning, and the
rest the same. Thoev continued until 12 at noon and thaov started at

1%, half-past 1, until 5 o'clack, That maans 7 hours and a half,

If tha men were sick did thay have to work?
No.

Did they vork with their shess and shirts on or off?

Firstly they worked with their shoes on and with their shirts on, but
afterwards they waar, som2times, sandals bacause tha camp and factery
were very near, and wo have not snough sho2s, Than the shons brokan
we have, of coures, try to repalr, but to save tha shass,

"hen did you start saving tha shoee and shirts?
They all wear the shirts except they feel vory hot and they want to
talke them off.

When did they start working without shoas?

Ve n3ver orderzd to work without sho2s, but they thamselves foel diffi-
cult if their shoss -- many of thair shoes broken and th2y themsalvee
wvent out to factory with sore woodan sandals or slippers mada of
blanvet,

%ara the prisonere ever foreed to stay out in th2 cold for a long
perind of time?
Imrediately after they arrived, ve providad tham coal.

“era the men ever kept outside in vary cold weather for a long period
of time vhile they were being quastionad, or whils you were trying to
find out who had dens a particular thing?

No, we nevar did.

Did any of the men ever have frostbittan or freozen hands or foot?
Yes, some of them,

Approximately hew many?
I think in that wintor less than twenty,

How did they g2t their hands and fest frostbittsn or frozen?

The cause, because thay arz not accustomed to extremely cold weathzr,
and against our warning they incarafully keep their hands or f2-t
outdoors, naked,

Were you present when the thr:s /moericans escaped from camp?
Yes, I was,
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N Do you remembetf the ﬁames of the imcricans?
L Chaston, Maringo and Pariotti,

(a Lprroximately what date did thsy escape?
L I think 23, or n2ar thet datz, of Junc, 1942.

o) What was the date that they were brought bac% teo camp?
I Lbout the sixth or seventh of the naxt month, but thay firstly vere
brought back to MP's in Hoten,

0 Did you see thz men whon they came back?
L Yas, I have seoen thom,

0 hat was treir physical condition?

s Because during thet perird they ate potatces and raw vegstablss,
thelr physical condition vaery pocr, and aisn thoy wers wounded because
vhen they had be2n csught the Mongolian farmers hit ther with scythes,

0 On what part of tha body ware thev woundod?

.~ Somz of them here (indicating head) and hora (indicating hack) and I
think on the lags, alsn,

0 Did the vounds appzar to be bayonet rcunds?
.‘f". NO ™

0 %iers you present vhen thz men wers executed?
A Yag, I was.

0 How were they z2xecuted?

L (They sat dovn 1ike this (indicating cross-lsgged position), and a
wooden cross here (indicating arms outstretched) 1i%e this, and here
to hids the eyes a cloth, and about 7 meters distant six Japanase
soldisrs shoot likz this (illustrating shooting), snd two shots for :
one man, herz (indicating hoad) and hare (indicating heart) and all +
of them'immadiately d2ad after the shooting. o

(G

0 Where were they buriad? -
(. Their graves with all other men. '

A ¥1th the oth2r '‘mericans?
i In the same place,

e In Hoten camp?
L. YGE-

0 %“ho else was prosant at the exzcution?
4 Myself, and tha chisf commander cf i'P, Iftukdsn, and the commander of

the territorial guards, and the jurisprudencs officer of Kirangtung
trmy, and chiof of the jail of 'ukden.

Why were the Lmericans executed?

Becausc thsy escaped and killed one i'ongolian policeman and hurt onc
Mongolian guard.

=D

Were they given & trial?
Yes, court-martial of Kvangtung,

Did you attend the trial?

No, only I went therz at the MP Hotzn. I met them; not attended tho
trial,

o> O = D

0 Who presided at the trial?
i I think the commander of Krangtung.

a1 078t
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Yore any /mericans prasent at thz trial?
I don't belisve so, but I don't think so.

.,
-

0 Yhen these men warze ra2turnsd to Mukd=n were thay quarterzd in vour ;
camp? [

L. Yes, once we brought thom up to camp, i

0 Did you let the other imericans se2 them? A l

L Yos, we prohibited the others te sece the scone because we oxaminad : i
them, investigate what course and what way thev succeeded to escape .

from camp, They made thom re-snact the escap2 and we prohibit2d the
othars to sce that scene.

0 Did they stay in your camp aftar they were Srceught back?
L No.

0 "here war> thev detainad?
A MP at Hoton.

0 "ho vas In charge of the firing squad?
L Second Lieutenant delagated from Hoten infantry.

n Do you remembar his name?
L No, I do not,

N -ere there any cthor men executzd vhile you wore at Hoten?
: No, That means shot?

Q Shot or killad in any manncr?
A No,

0 “as the rast of the camp punished bocausse those men escaped?
Yes.

r""‘

0 "hat was the punishmont?
& Good bohavior, one wezk,

0 Describe rhat you mean by good tzhavier for onn wazk,

2} They sat down on the mats 1lik» this (11lustrating cross-leggad
position) and prohibitad to talk to nach other and also to mova about
except vhen thoy went den te ths latrine, I remcmbar, after the
braskfast until dinner,

0 From breakfast to dinnecr?
i YG Se

0 "here did they sit 1liks this, in th2 barracks or in th> guardhouse?
A In the barracks,

0 ias this all the men in th2 camp or just the men in ths barracks vhora
thase three escap2?d men 1livad?

¥ Not all of tho ren, only th2 barracks whore these thras mon 3scaped,

Y=

“ho gava this order ~f gnod bohavier?
The Colon2l, Coloncl Matsuda,

‘tho onferced 1t?
£180 Celenzl Mateuda,

D =0

Did he do 1t personally, or did hc have you do 1t?
i H2 orderod that practice to me,

:nd you carriad ocut the ordesr?
Yes,

=31 0BNs
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Yiare these mon kept 3 that position in the guardhous? or in th:ir

barracks, did you say?
In the barracks,

How many guardhousas did you have at tha camp?
At the old camp ve had four, I remombar, and at th2 new camp porhaps

tan, I think,

Describe the guardhouses, h
The old ons, this sarth floor and wooden bsd, Thae barracks vhaere the
prisoners stayed was right next to the guard's hous2 and tha stove in
that guard's house can h2at the prison2zs: rcom. The new camp ™as
about the sama, but concrete {lorr and valils w2re wocd, and this
relationship almost th2 =awv2, the Japanzssz guardhour2 here and the

two stovae here,

St sk T

"hen was this nev guardhouse built, or vhen vas it put into oparation? .
I remarbar Septembar, 1943. ‘

What did the prisonzrs zat vhen thay vwore plac2d in the guardheusa?
Tvo kinds., Onz2, light confinzment, they =2at ouite thes same as the
others; that means all the oth2rs, and blankoet, also., +«nd heavy con-
finement, just th: same as th~ Japanesc scldiare. Thoy can eat brzad
and vatar and salt everv tvo days and avary threoz days thov can cat
full chovr, &8 for blankat, I don't remomb:r quite well, but avary tvo
days tvwe blankets, eand ev:ry thres davs six, I think, JInvvay, they
cut dovm th2e number of blankazts avary tvo days end =2very thra: days
they can woar the sar2 as others, just ths s=2m: as Japancsz soldinrs

vhan they ara punishod, 3
Did th2 prisonesrs rocaive a trial bofora they vers placed in the 'ﬁ
guardhouse? 3 H.i;
Yes, . N

“lerea recerds kept of these trials? ?' ‘
No, only the szntenco. =

"ho kept the recerds?

No, after investigation and triel, th2 Colon2l dzcided the santonce

and also the reasnn vhy they arc punish2zd. That r2cord ¥ept in the I
camp. 4

Did ths Colonezl alvays rake the szntence?
fas.,

You mean Colonzl "atsuda?
Yas. I vrotz the manuscript and Colnnel Matsuda saw that manuscript
and sormetimes he corrzct and decidzs it.

"hen you sp=2ak of manuscript, you r=2an thz chargz?
Yas.,

Did th> priconars appoar baforz: th:2 Colonzl parsonally vhan th»y
vare charged vith an off3nsa? :

No., Y“hen the Cnlon21 punish2d thom, that moans to rzad ths sentonce,
at that timz they appeer2d but until that timz thsv didn't appear.

"ere men evar confinod without a trial”®
No: not court-martial, but trial,

How long vere ren confined in tha guardhouso?
Thz short one, only one davy and the long onae, morc than 25 days.

“hat was th2 maximum p2riod of time?
30 days, I think,

24109 ==
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Did you =2var atriks any of th2 "mericens?
Yes,

"hat did you use to strikes them?
Somatimas some bar (stick), and scmetim2s a Kende stick.

Hov big was the bhar?
Length 1lik~ this and thickness 1ikz this (i1lustrating rith hands.)

/bout hov many feet or inchas long was the bar?
One foot and half.

How thick?
Lbout on2 e2ntimcter.

"hy did you strik2 th> priscnors?

¥e repeatedly and rzp2at2dlv varnzd them that they don't virlat: the
rules or rogulations. In spitz of that verning, thar rap2at2dly and
rep2atedly vielatad the rvlss and rogulations 2nd brosk the disciplinz,
Sometimes even lajor Hankins or some staff of mericans told ra

punish somoone soveorzly bocaus: thav do not obiy to the nrder. Bafors
T strika thsm 1ik> thet, I announcer? in th2 prossnce of almest all of
them that bacause they didn't obay cur ordsr and a2lso vielatad tho
rules and disciplines thiv +2rs punishod. Moraovor, thz guardhouse
was almost always full houss at thet time bocauss those 2ight-balls
men were so meny. Henezforth, heriaftar v2 didn't put vou inte tho
guardhousz vhon you violatz the rule, Tnstoed of that, T vould strilc
you., It is a short-cut vav tn cut dovm ths erimes and disobeyanc> and
violation of ths rulss and rigulations. I arnounced it 1ike that and
aven aftor that time somatirss they steal tho rz2at from the stevas

and sorztimr2s drank the indurtrial alenhnl at the factory, and sere- gy
times chang> their bread for cigarottas at the factarv vith Chinass., . &
I maan they geve their brzad te tha Chinoez and from Chinese thay gat 8
the cigarcttes. U'e prohibited te t=1% with Chinecse and any relaticng |

or connections vith Chin:s2 at thz faetery. B

How many men did you strike? B
I don't remember quite well, but abrut 27, T think. Not always ve |
usz that bar, s~metimes only hand,

Lpprcximately how many did yeu strike vith th> bar? B
How many tircs? 1

How many men?
ibout 15, ten to fiftaen,

Hor many did vou knock uncenscirus?
I think on= I cle2arly remsmb-r, but nthers T don't romember,

Do you romarber his nama? -
Yes, Schrozder. H»2 was sick at that tim2. T don't kn~~ ha was sick. ‘
“hen he boecame unconsciousncss aft:r thet cese I hsva haard from the |
othars that he was sick, f

Can you approximatz hov many becamz uncenscicus?
No, I don't think so.

"las it five or ten? 3
Strikes to unconscimusnzss? |

Yas, | 1*i
No, I den't think se manv, | P

- 110 -
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Approximately how many?
Only tvo or thr2a, I thin%., Scme pretended to be unconsciousnces,

but reallv not sco,

Do you remembsr stri%ing an ‘merican nomzd Jonzss?

You said Jones yasterdav and I said at that time I don't remembrr, but
vas he the servant of th2 .morican officer? I donit knov, but rno

of the servants of the .morican officor by the name Jehnson, I

remembar,

Jchnson or Jena2s?
Jon2s I can't rcemember,

Do you remembor an .merican named Cooley?
No,

Majoesti?
No.

Do you remember calling thres men out of the ranvs and vhen they came
forward to you, you struck them with a stick bafore the rost of the

imericans?

Yes, T did, and at that timo I seid tc them bscaus» tharne were men
continuously =-- anyhow, many ran violate the rules and discipline and
ths guardhous2 was full; I will striks them 1iks this, honceforth.

I announced tr all of them,

Did those men become unconscinus?
No. Some pretended to be uncenscious but reallv not son.

Did thes2 thre2s mon fall to the ground?
Yos,

Did you strike tham with vour bar?
Yes.

v.er2 thsy injurzd seriously?
Nn.

Do you remembor striking onc man snd plecing him in the guardhrusa,
and shortly afterwards he centactzd pnoumenis 2nd diadAd?
Ne, I can't romombar, Vhat is his namo?

Jonzs,

I donft knrw, Bocause I did have intimat: centact with the imericens,
I remember Jchnson was th: servant of erne ~f the officers, Jonzs I de
not remembor.,

Can you remember the naras of any other Lmericans you struc’ basidess
Schrozdar?
Schrozder is the only name I ramember.

Did any of these imericans reczivz permanent injuries from these boaat-
ings, to your knnwledge?
N~y I don't think so,

Yiere tha rations of the prismners avar eut becausc of some violation
of one of tha prisonasrs?
Except this regular hesavr eonfinsmont?

Yes.

Yes, quite vaguely I romembar onz or twe davs wo cut dowm their
chow, but rhat reason I have forgetten. I aquite vogusly romamber
that.

o ~dll -
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0 Who gavn the ordor to cut down the chow?
A Perhaps Colonel Matsuyama, This case was happen wher Colon21 ifatsuvama
was in command,
0 Did you over cut down the ford bacauss onc of the men lost his clothas?
A No. |
0 Did any other Japansse officer at the camp evar cut dovn tho chow L
bacause a man lost his clothes? |
A Yo, I havz nevar hoard,
| ] :
0 nere any of the Americans eva> forcad tn stand in a torture position 3 1
like this (illustrating arms outstratched sidaward)? 4 ‘
A Yes, I Ynov som> casaes. :
0 Describe thesz cases. |
A

Like this (illustrating arms outstratchad) and 1iks this (indicating

push-up positisn on floor). I havs seon som>times the interpreters
order them to der so,

B "w—'-r-li.—---'_‘

0 “ho were the intsrprators? )

A All the interprotors? Corporal Noda, Lence Corprral Kawashima, and :
Lance Sorpor~] %alu, :

n Did those interpreters order this punishment under your dirsction? 3

L No dirccticns brt it was my responsibility,

0 "ould you tz211 tham tn dn i{t?

& No.

4 You havs seen tham do it though?

A Yes.

A And you didn't stop them?
i Yes. That is my r2sponsibility,

How long would they be forcad ta stay in o

n2? of those positicns? y :
4 Sometires mors than five minutes, I think, |

0 “hat would bz th: maximum time?

A I don't know gquite vell, bacause theoez interoratars or other civilian L :
- guards made an =2ffort to give thar this punishment when I wes not k ;

thera . = :
A L

Did you =ver see any of the intorpret

°rs strikz any of the priconors? ; i
A Yes, I have seen thom,

0 Did you zver sen Corporal

Neda striks eny of thc prisonars? ' A
4 Yes, by hand,

N Did you sea Corporal Tsku strike any of thz prisonsrs?

I8 No, T never, Hz is a very silent and mild man snd I havs novar seen
him strik> them,

Have you seen Corprral Kavw

ashima striks onv ~f th- prisenzrs?
I Yes, I have seen him,

A Did they svar use a club or a stick vhan thay —rould strike tho
priscners?

£ No, very rarzly thay used.

0 Vhat diqa they use?
L The same stick with ma,

0 “ould they use your stick?
Ii. . NO-
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Do you mean they had a stigk just like your stick, or did thoy uso

your stick? | _
I think hands. Once Kawashima use the same kihd of stick I hed.

Did you ever sea Captain Ishikawa striks any prisoners?

Porhaps I haven't seen, but I have heard that he struck the prisoncrs.
Bocause alsc in my presence he don't like to striks the prisoners. I
have heard from the priseners and Japenese guards also h2 did,

Do you remerber striking a priscner vha latar had an attack of -

appandicitis? 3
His name was Schroder? Yes. /i thet time I aon‘t knovw he was suffer-

ing from appendix, but aftesrvards I have haard, I romoember his name,
Schroedor,

Did he have an operation?
Afterwards, yas. Nn, aftervards, after the operation I struck him,
it that timo I don't know he is suffering from appondix,

Ie that when he became unconscious?
Yss, I think his namc was Schroeder.

%hile you:werz at Hoten did they move Intc a new camp?
Yos, I think September 1943.

Which was the batter camp?
The new one.

Yhen did you leave the camp?
Dacember, 1943,

"here did you go from lMukdsn?
I went back to Tokye through Kobe, and again gn dovn back to Kobe
because my company, my job with the steamshio company was thera.

Vera you dischargad from tho army at that timo?
Yes.

Did you leave Koba?
Yes, ipril last year, 1944.

Did you pay 2 visit to Heten?
Yes.

On vhat date?
fibout middle of April that yes=r.

Did you talk to any of thz Americans?
Yes.

There did you go when you left Hoten at that time?
it that time I think ons or two days after I rot them,

Phere did you go?
To Shangh'li N

liere you called inte ths army again?
Yos.

On vhat date?
On 3rd Merch, this yesar.

There were you stationed?
South of Kiangsu.
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0 Fher were you dischargsd?
I 26 Lugust this yaar,

0 ""hat was your rank?
L it that tims, Captain,

0 Did you seec any othar membar of the staff strika or mistraed th»
imoricans while they werz in Hoten?

A Yas, I have soen somotirmes, but I don't remamber quite well the names
of the guards and, ~f course, tha nam3 ~f th2z prisoners.

“hat did they do to mistraat the Lmerican prisonars?
Other cases I thin% they all hit bv hana; senotimes bacausz of dis-
obeyance,

0D

N Do you have anything slse te add te vhat wo hove askad you today?
{ No y NO thing.

Q “111 you glvz us the nares nf the officers ~n the Japanese steff at
Carp Hoten vhile you were thorae?

[: Yes, The commander at th-t time was Cnlonel Matsuyda; Captain
Ishikawa, .idjutant; 1st Lt Murata, Inf, intolligencs officarg 24 Lt
Fukazava, Inf, supply officer; Captnin Jolchi Kurishima, medical
officer; let Lt Yarazoe, K,, Intandance Cfficer, and 2d Lt Yamasura,
Inf, Foed Supply.

I have read the 2bove statemnt and understond it, and it is true
and correct,

s/ Toru Miki (alsn aignagura in Japanase
‘ characters
s/ Stephen H, Graen,"

PROSECUTMR: Lt thie time I'4 1iks to have this documznt marked as
Prosecution's iixhibit Nn., 2% for Idantificatien.

(Drcumznt so marked., )

DEFENSE: T have the same cbjzetirn to this one =s I hed to Prosccu-
tion's Exhibit No,: 25.

PROSECUTOR: ..t this tims I offor into avidence th2 signed statoment
of Toru Miki d=ted 28 Januﬂny 1946 =2t Swanghai, Chinn snd marked as
Prnaacutinn's fxhibit MNo. 26 for Identification.

COLONEL MIDDLETCON: htHho took that affidevit?

LT OSBORN: I did.

COLONEL MIDDLETON: "ag it taken undor the same ¢ircumstnnces as
Exhibit Vo, 252

LT OSBORN: Yes, sir, oxcopt Ssrgsart Matsumoto was along as 1ntgr., :;7-:13

preter in case he nsoded any help.

DEFENSE: Sir, you see, here again hs brought an interprotsr alf' '

in case he needsd any help, If he knev English so voll,'harvuﬁldﬁjt'f -flr':-.

brought an interproter, Thet is thes contention T am naldng

COLONEL MIDDLETON: In that affidavit, is thers a staf mant t
accusad thet h2 read and understord the statzmant? v |

LT OSBORN: Yes, sir,

l
1
:
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CCLONEL HIDDLETON! The objection by the defonsc is not sustrinnig,
Prosocution's Exhibit Ho. 25 vill b2 rocoived in avidonco,

(Pr-sccution Exhibit No, 26 for Identi-
ficaticn was racafved in evidenes.)

PRCSECUTOR: T will nov r2ad Presccution's Exhibit No, 26 for th> racord

"Shanghai, China
28 Januory 1946

"I, Toru Miki, makec tho following veluntery simnd statament to |
Lt. Rayrond J, Osborn, whom I %now to b2 a membor of the Fap Crimes Bnard ;
of the Unitad Statazs /rmy: y

i

0 You mentioned that you have seme infermetioa which you wvanta4 to l

add to yocur previcus stsatemant, : i

L The Japanese ‘rmy =nd Japan2sa Contral Bure~u of * ap Prisonors ;
strictly prchibited to us te strike any of tho rerp prisonars, and

Col, Matsuyama ani Cal, Matsuyda both did not knew thot I vns |

striking sore of thor, ani one rors thing, s for our trantront thoy j

wera quite satiesfizd. Major Hen'ins, ropresenting the /moricon vmr f

prisonars, ofton offared te ths Colona] th: lattar of thnnks, }

n Lhen you struck th2 .‘morican priscnurs did veu de it >ntir:ly on your

ovn? ?
: Yaos, ' i
A - 2re you drunk at th» time? %
I No, I rag sana. \

o ere you taking nny drug or dop»?
L Ne, nevar,

0 You said that veou mads 2 mist-ks in your othr statement vhon wou
mentioned that Kowashime struck the Lrorican prisonars,
Kawashima, ths intoerprot:r, nevor struck th- smorican prismncrs by
bar,

0 Did he strikes thom with his hana?t
l Yas, vory'rarely.

O "ho was in chargo of th2 gusrd house?
i In tha Aay time mys~lf ond eftorvard the officor of tha day.

: H-MLJ"»H-_*M_‘!@_ .

0 s supsrintendent of tha camp; vers wou dAiractly in charge of tha
/merican prisonczrs? )
L YoB, ,

Q "hat 4id your dutizs inzlud=?

L Suparvision of tham and in charga of punishnent and in charg2 of th>
lebor ot the factery at the camp post. Punicqmont and rocommandation
nlsn,

0 “hat dc you roan by punishment nnd racomrandation?
'.2 often recommendad their geed bshevier for thes:z man vho ware
Ailigznt =nd honast,

o
[ ]

0 Yru say you worc in chargs of punishmont. Lhet 3id yov 40 to soa |
that tha punishront wes corriszd out? !
A then we £ind scmeonc had misconduet or brd bohavier wo hav> invasti- J
goted tham and vhan I find thov ars guilty I roport te tha Colenal
and th2 Colonel Aceidos,
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0 ¥%ho would be in charge of placing them in the guard houso?
/1 Myﬂﬁlfi

0 Did the prisoner parsonally appear before the Colonol?
1. Yos, always, accompanied by Major Hankins nnd Lt, Hanson and the

barracks lender,

0  Did Major Hankins and the barracks l2adsr always appear?
A Yos, always,

0 Is thers any rther inforration vhich you dnsir: to furnish us ot
this time?
i Nn,

I have reod and undzarstani tho above statement and it is truns and
corrcct.

s/ Toru Miki
t/ Toru Miki

s/ 1/Sgt Roy H, Metsumoto, CHP (2leo signed in Japanuss charactors, )

PROSECUTOR: LAt thie time I raquerst this document be rmarkad as
Prosacution's Exhibit No, 27 for Idontific~tion

(Document so merkad.)

PROSECUTCR: I offer into ovidance the signad statomont ~f Toru Miki
dated 4 Fabruary 1946 ot Shanghri, China, marked 2s Presczcution's Exhibit
No, 27 for Idantification.

COLONEL MIDDLETON: Are thera objoctions by tho d:fonso?

DEFENSE: I objoct te it on the same grounds sivanced in opposition
to tha introduction of Exhibits 25 and 26,

COLONEL MIDDLETON: Lt, Osborn, state tr ths Commission th: circum-
stances under which thast deccumont was made,

LT. CSBORN: It was mede in %iar Road Jril, Acwnstairs in th2 confor- -‘
ence room, 4Lt that time Scrgaosnt Matsumoto was preent and I alse think |
Captain Hahm was thera at the time., It wns sign=d by Miki in Matsumnto's
pressnee,

CCLONEL MIDDLETON: Vore you prosaent at tha tnking of that affidavit?

LT. OSBORN: Y:s, sir. I askcd tho quostions and the stenographar [ ¢
from our office rocordad ths answors and this is n tronecription of it, ' |

COLCNEL MIDDLETON: Dots that dncument roprasent veluntary statomonts
b+ the accused? |

LT. CSBORN: Yzs, sir,

COLONEL MIDDLETON: Thn objection by the defonsz counsel is not
sustained. Prosectuion’s Exhibit ¥n, 27 will b2 racoived in ovidcenee.

(Prosacutirn Exhibit Nn, 27 for Idonti-
fication was raccivod in ovidence.)

PROSECUTOR ; | I will now read Prosccution Exhibit Na. 27 for tha rocerd,
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"hanghni, Chine
4 Fabruery 1946

| "I, Toru Miki,imako tho following vnluntary sigmed stotomont to Lt,
Raymend J, Osborn, whom I ¥now to be a membar of the “ar Crimes Bonrd
nf the Unitaed States Army:

0 Do you rerember the time thet vou struc% Schroedor?
g L I think Lugurt 1943,
t' 0 that were the circumstences?
| A They hanged blankots on the ropo nnd thet repe was tha beund-ry lino

within which they ars allowed te mova,

i 0 WWho saw thom?
& Some of th2 soldiors,

- 0 Japanase scldisrs?
i Yes.

| 0 Did thoy roport it to you?
| I Yos,

i | 0 How many imericans were thore?
|/ A Threz men hanged on rops and one threw off his blankets over tho

il Iropa.

0 Do you know eny of their namos besides Schroedor?
| i  No, I don't know,

0 When 1t was reported to you what did you do?
/., I went over there to sez the circumstences and I called up the

thres men who hed hanged their blonkets on the rops end I asked thom .
the reason. f

2} Q@  Whet did thoy say?

3 I I can't remember,

| 0  Did you beat thz ren?
A ;L YGB..

)

i | Q Where?

L In front of my offico,.

| 0  What did you use to boat thom?
L Yioodcn bar .

| 0 Did any ~f thom bocome unconscious?
: ki Cno, his name is Schroedsr, beccnme unconscious.

N What did you do when he bacome unconscinus?
L Right away I poured water on his face - cnntocn vater.

What happsned vhen you poured the water on his face? ,f 3
He at ones recovared his consciousness.

.3 b -D

-

More than 10 days after he left Hoten Lrmy Hrspital,

Had Schroeder just boon opsrated on for anpendicitis? : f

Did you place these three men in the guard house? { :
Yes, but I think afterward. -

s> P D

How long sfterward? ;' j
I can't romember, I'm suro, : : |
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%hy were thoy placed in the guard heusaf

At least they must have acress their hands in the arsa thev are
prohibited to walk around, and alsc they showed somo disobodience
to the camp authorities,

Werc these wen'given a trial bsfore they wers placed in the guard
house?
I am not quite sure but I think so.

How long did they stay in tho guard hous2 altegathor?
I think two months or rora than tvo months,

hore they placed in the guaid housc nz a £rrm of punishmant or te
pravent thoir ascape?
To pravent their ascape.

has the guard house your r2sponsibility?
Yes, aftor they wore put in the guard house, to take care of thenm,
It is my responsibility to teke cars of ther, '

Did you visit tho prisoners in the guard house avary day?
Yas, almnst cvery day,

If a prisondr becamz sick would it b2 your dutv to get him medical
attention?
Yas,

Or more food, more clething?
No, that is not connectod te us to inercese the foed and blankots.

ould it be your duty to take him out of tho guard hous> if ho were
sick?
Yos,

Did you evar strike any one whils thoy wers in the guardi housa?
No.

Did you ever see your interprat.r strike anv ona vhils they vore in
the guard housc?
No.

Did you take away some nf thair clothes while thav wora in the

guard house?
No,

Tho would decide what kind of confinoment a prisonsr would receiva?
The Colonel - Commandser of the Camp,

~ Did you carry out th2 type of confinement which he deeidad?

Yas,

Do you remerber the name of any other imerican prisonar that vou

struck?
I remember Ross,

Wwith what did you strike him?
When I was in barracks he cama from the nutside smoking cigarette.

¥What did you do?
I hit him by kcndo stick.

Did hs fall to the ground?

Not nn the grouni, on the floor. (Illuctrated by gding to tho floor

on one 'maee).
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0 How many times did you strike him?
I One timso.

Q On what part of the body did you strike him?
A Shoulder.

(A “hon a prisoner would dn semething wrong who would conduct the

investigation?
/s Wself.

0 Tould you report the resulis of your investigation to tha Colonel?
i, Yos.

0 And from your report the Cclonel would dec:dc what punishment to
give -- is that correct?

b Usually sn, and if necded the Colonel hims.if made some investigation,

0 But generally would you conduct the investigation?
.lri. Ies .

0 Anything else you desire to add?
A No, nothing,

I have read and understand the above statament and it is true and
corract,

s/ Roy H. Matsumoto s/ Toru Miki
M/Sgt. CMP t/ TORU MIKI
(also signed in Japanesz charactars,)"

PROSECUTCR: Thoe prosecution rosts,

COLONEL MIDDLETON: Doas tho dofense deeiros to maka an opening
statemont? ‘ :

DEFENSE: No, eir, the defenso rasts,

COLONEL MIDDLETON: Dozs thn accus2d desire to taoke the stand in
his own bghalf?

DEFENSE: No, sir. %“e have discussed that; he 4Anes not.

COLONEL MIDDLETOR: Docs ha dessire to maks a svorn or unsvorn state-
ment?

DEFENSE: Heo Aoes not wish to take the stend or mek: 2 syorn or
unsworn statement.

COLONEL MIDDLETON: The Commission will now hear tha argument by
the defense. Is the defense preparzd to make an argument?

DEFENSE: Yos, sir,

MAJOR LEVIN: Gentlemen, you will observe that in this case I have
argued strenuously against the use of affiduavits alons. I have done so

not in ordar to obstruct justice but in order tc achiovs justice. I realize
- the Commission is guided by certain rules anil I realize ths Commissinn is
bound by certain directives, but I do contend that the Commission can give

a certain amount of laoway, or 1= given n cartain amount of lecway, and
may use its discretion. Duriwg the courss of th: trial T have at sore
length objectsd to the introduction of ceortain documonts upon which ths

prosecution attempts to basz its casez, Ls an attorney vho has b2cn ste2pad

in the customs and traditione of /merican jurisprudencs I find it just

SO L L
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{mpossible to ad just pys21f ot to yieli to rules of this Commissicn vhich
permit ths introductiocn of the type of evidence which has bean admittod
bossre this Commission, Noturally in meking 2 cloeing argument 1t will
bs necessarv for me to analyzoc thess affidavits. I am not going through
a1l the affidavits. I am going tn shov, howaver, by an analyeis nf tho
affidevits which havo been suhmittad in connsction with tho first spoci-
fication juet how unwise it is to attempt to prove & case by affidavits.
T am going to show how unreliable they are, I am poing to de 1v by
pointing out gpecific affidavits and comparing them with othor affidavite

and other evidence that we hava in the casec.

In connection with spocification 1, that the accused beat Jonos and
as a result, Jonos died of pneumoriz, I would 1likoe to say that the
prosecution has £ailod to show a causal connection botween ths alleged
beating and tho go-called cxposurs 2nd tha pnouncnia, I have a feeling--
T don't say it is true--but I have a fealing that when this whole thing
was over, the boys up at Camp Hotren rasentzd the fact that Jonzs died and
thoy got together and cooked up &2 atory«-not ths jatrils of it--but the
broad general outline and T think the story they tried to get up was that
the man was bsaten, he was subjected to exposure, that the boating and
exposure ware sC olose to the time hs wont into tho hospital that he diad
as r result of this exposure and beating. But I youldl like to look at the

avidonce admitted in this cese to B8G if that hes baan provan.

Exhibit 9; the death cortificate} states thot Jnnee diz? on the
20th nf Novembar. Thie 1s confirmed by Txhibit 8, tho affidavit nf Dr.
Mosiman, Nelther, of these axhibits try to fix thz time of any bontings.
Exhibit 24} thie boo'c, vhich is a racord of punishments in Camp Hotan shors
that on th> 2nd pf Octobar 1943, Nol 946, Jonasj Sanman First Class, Navy,
charga: attempting to smugglz clgeratiss intn camp) Sentenca: 5 Aays
guard houso, heavr confinament, MNow this beok which is n racords+-nnd I
think we can assume it {8 a racord nf 2vary rne nf tho confinoments in
the guard heusc--chows that Joncs WrE confined on Octobzr 2, 1943, «ni if
you recell,the nffidavits say tha roascn he wase confinod was bacrust of
smuggling cigarattas and that is wh2t this bonk savse too, Se wa hava from
these documents, we have the death certificata vwhich wne morz OF less
an official document which shows the man 3134 nn the 20th of Novembar; v2
have the statemant of the doctor vho attended him that ha died on tho
20th of November and wé havs this punisghmont book vhich states that ha
was pat in the guard house on tha 2nd of October and wiB confinad thare
for five days, and it ie on the basis of this that I f20l parhaps sore

story was oreated by the boys et camp.

Let's look at the affidavits and oo if their offilavits ion't
confirm that. Exhibit 1, the affidavit of Smallwond, statas that tha
beating took place ab the ond of Octob r and that Jonne Aied on the 1st
of Novamber, 1943. He joasn's state the 20th, but he 1s suroc 1t happancd
on the 1lst of Novembar, He could hav: very =asily gaid in th2 boginning
of November, the middle of November or the end nf Novembzr, but no, he sot

a date. Exhibit 2, the offid-vit of Markham, statzs tha barting took
place in January of 1944 snd I quotc: "Jonas died nf pneumoniz in th2
guard house & fow daye later." You «111 notice ha says he died in the
guard housa, ond almoet avsry other affidevit, including the ond of the
doctor shoved that he iied in the hospital, and this mon places it in
January 1944. Exhibit 3, the affiiavit of Diemert . It statas that the
boating took place on Novombar A, 19435 varw Aofinitc sbout tha date. Ho
states that Jonas romained in the gueri house for 10 days, He spent on2
Any in ths parracks, thon two days in th2 hospital at which time he died.
That would make it spound thay 19 or 20 of Mavambar, He has that very
carafully figurad out, but thie racor’ of punishmont Ao28n(t show Jon2s
as having been in the gunrdhous2 th? tth of Noverber, It shows ha was
thera the 2ni of Octobar. Exhibit 4, th2 affidavit of Alums. E2 gtat=s
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A
the beating took place in the fall of 1943 and he says, ani I quote:
"Subsequently he was removed froh the brig tn the hospital where he
died, The Japanese stated that his death vas caused by pneumonia, but
it was the belief of the American prisoners that he died as a result of
the beating.” So the American prisoners are now getting up a belief as
to why this man died. Exhibit 5, the affidavit of Shelton states the
beating took place in the winter of 1944 ani then he says that several
days later he saw Jones in the hospitel and a few days efter, Jones Aled,
One fellow says it was 10 days; this fellow says it was several days.
.Generally, several days are three or four Aays. The affidavit of
Exhibit 6 states that the beating tock placs on the 10th of November. He
is positive about the date, Then he says on the 18th of November Jones
was token to the hospital and died on the 20th,

Exhibit 7, the affidevit of Stuckey, It sayrz he wes beaten: he was
in the guard house for 10 days, then one day iu the barracks, then in the
hospital for a few dsys before he died, but no date whalscaver given as

to when this happeneA,

Now lets look at the statements ns tc the witnessas of the beatings,
Those quotatinns I have given you showed that there was so much conflict as
to the date he was besaten,if he was beaten, Let's look 2t the stztement
as to the witnesses of the beatings, This will show some more conflict.
From Exhibit 2, it is not clear whether the man nctuslly saw tha beating
or not. My impression from thot =ffidavit is that sithsr somebody told him
or he may be giving the impression that hs saw it but he doesn’t actually
state that he did see it. Exhibits 3, 4, 5 sand 7 dafinitely state that
they did not see the beatings, ZIxhibit 7 on page 5 says that there were
no eye-witnesses to the beatings, But Smallwood 4in Exhibit 1 dsscribes the
beatings and Smallwood, you will recall, ie the ons who szid tha bonting
occurred at the end of October and that the man died on the lst of November,
Hedemark also describes the beatings, but if vou compare the affiizvite
of Smallwood end Hademark I think you will see--T am nnt sure of this, this
i1s what I think--I think they both come from the sams pleca.. They are the
only ones who say they saw the bestings., Here 18 another thing, Thase
people who say that they heard about the beatings, all say they hzard of it
from Jones, If Hedemark and Smallwond had seen tharae bastings, wouldn't
some of these other affianta have shAld Hedemark told ma or Smallword told
me? but no, so it is obvious that thesas fellows Aiin't sec tho beatings
and that is something else that shows they ares not telling the truth,

Hers is another thing, It is obvious that if Jon:s had gone to
the hospitsl sc scon after the alleged boating, he would have showed signs of
it. The bsatings, as described, ware very terrible beatings and certainly
he would have showed signs of it but let's laok at Exnibit &, the
affidavit of Dr, Mcsiman, He says, on page 5, "Musstion, '"then you
first examined Seaman T"illiam Bescher Jones on admission to your ward, did
you attribute his condition to misconduct by tha Japonese? Answer, Neo,.
At that tims I was not aware thst he had been baaten."

Lat's look at soma othar affidavits, hownver, Exhibit 1, the
affidavit of Smallwood sagain, spoeking of visiting Jon2s nt th: hospitzal,
"..Hz was in a semi-conscirus state end h2 locked torrible, His face was
puffed out almeet beyond recomition and was covered with uely looking
cuts," That is Smallwood who said the basting wrs in October, the man
disd in November and h2 claimed he saw tho bzatings,
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Diemert, in Exhibit 3, shvB, "Johed' body was covered with bruises
and swollen welts and his face was cut and swolleni" Adams in DLxhibit 4
says, "Hls face was very badly swollen and bruised and there was dryv blood
around his ear ani on his face." Txhibit 5, Shelton, who saw him at the
hospital, ",.at the time I saw numerous welts and black and blue marks on
the face and head of Jones.," OShelton also is the fellow who statss this
all tock place in the winter of 1944. Here the doctor rho examined this
ran didn't see a sign of a beating and th=ase fellows saw him he looked
terrible, he had welts and bruises. 'hat does that make you think?
Exhibit 8, the arfidavit of Dr. Mosiman, "O. Are you in a position to
state what the contributing causes were to Ssaman Jores’ pneumonia? A,
Lhen he came in my ward he waa 12 & serious condi%ioan ani I did not
determine by talking to him or by ezamining him vhat the exact causes vere
for his pneumonia." Exhibit 1, the effidavit of Zmallvood, says, vhen he
, saw him in the hospital, "Though I sew kim 1 ccild not get him to talk;
he was in a semi-conscious state." But let's l:ok at Uxhibit 3 of
Dlemert who also visited him in the hospital. "Jones tcld me that First
Lisutenant !Miki, the camp superintendent, beat hirm every day he was in
the guard house." And Txhibit 5, the affidavit of Snelton, states that
he talked to Jones two hours after he got into the hospital. In Oxhibit
2, the affidavit of Dr, Mosiman, he statee that he didn't kncw of his
ovn knowledge if Joness died of exposure, but take the affidavit of Diemert,
Exhibit 3, ani I quote, "Lt. Mosiman, U,S5. Army was the camp doctor for
the prisoners, He told me that Jones died of pnsumonia brought on by
exposure and a ganeral veakenad condition," That enows you the Aanpar
| in hearsay evldence. "e couldn't cross axamine Diemert, but lloniman him-
‘ self sald he 4idn't ‘now it. Dicemert said osiman told him., The affidavit
of Adams, Fxhibit 4, ani I qunte, "Tt was the balief of the Amarican
prisoners that he died as a result of ths baating.," Here is the affidsvit
of Hedsmark, Fxhiblt 6, "The doctor told ro that Jonos A12d4 of doubls
pneumonia, contracted as a rasult of his vieakened econditinn and exposurs." |
In the light of all these conflicting statements I have brought out, which y
vwers shovn to be used as a basis to prove the first specification, I think P e
the Commission can clearly sea the dangsr in h2aring and the use of
affidavits, Thile the Cormission has acceptad these affidavits, I have
gona Into them at proat length In order to show that thesec affidavits,
for the purpose of proving Specification 1, ara not worth tho paper thay
are written on, Thay triad to buili s story of a man having bsen baaten,
having been put in a cold puard house ani then having diad in the hospitsal
of pneumonia, They havz tried to shor that all thosz throe evants occurreAd
8o close togzther that the beating ani thz exposure vrera tha causz of ths
pnsumonia, but whon we look at ths conflicting statorents and vhen we look
at the written rccord that we have herz, 1t is uncontrovertedi that Jonas
who was being punished for smuggling cigarcttes was put in the guard house
on October 2, 1943 and that he was scntonced to epend five Aays thore,
“hether or not there were beatings at that time ve don't knov, but even
assuming there vwere beatings while he was in ths guard hnuse, hz was thar:
for five days which m2ans he would have besen out on Octeboar 7. Ha wes not
| admittad to the hospital as a pnoumonia case until the 17th of November and
\ died two days later. That is all in the resord, Thess ars documonts
introduced by th2 prosscution, There is no othar rocord any place axe2nt the 1
affidavits of these peoplz, that he was incarceratsd 2t auy other time i
batween October 2 and Novambsr 12, and we have shorn thst the affidavits arc é
80 uncartain as tr the date that it is 2losrly n put up job to squeszn all
the dates togzth>r. So T cay, ov'n if he was beaten in thes puard house on
tha 2nd of Octobor 1943,and wo can even taks that b2ating vith a prain
' of salt, but aven if ho was baaten ho must hava gotton over that becausn
| , by the time he got into tho hospitel ha AidAn't shov any signs of having
' | b2en bzaten and 1t mipght vary wsll bz that ho was in a waskonad enndition
| from parhaps not heving had 2nocugh foni or any onz of a numbor of things,
! and T think it 1s just as clcar as Aay that thara vas absnlutaly no
connsction batwean thz incarcaratinn, th: sllogad boating end tha pnaumonia
and the death bv pncumonia. I don't s2e how any othor conclusion cen bz
rarched othor than that there was no conncetion vwhatsoavar,
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I would like to peint out also that the specification goes beyond
the charge itself, The charge says he did willfully and unlawfully
commit crmel, inhuman brutal’atrocities and other offendes against
certain prisoners of war. In specification 1 he is charged with ¥1lling,
The Charge is not broad enough to cover a killing, @ertainly in our
court martial proeedure it would not ke congidered such. %Yhile of course
we are not bound by court martial procedure, except insofar as we find
it applicable, this Commission may be gufded by that in this particular
Instance, I am not too concerned with that because “he evidence clearly
doesn't substantiate this specification, but I am calling that to the
Commission's attention.

There is only one other specification I'd like to deal with and
that is specification 2, the portion which reads, "and did willfully and
unlawfully confine.,iColsy..Haron,,.and Schroder in the guardhouse with-

| out trial." 1In the first place; the evidence as to that is just sbout
| non-exlstent: In the second place, such svidence as there is indicates
. that somebody gave these three men what might be considered summary
punishment| and such summary punishment 4s provided for in ihe Rules of
Land Viarfarey Paragraph 126,

o . W — U TRERNTE puEpe

I am not going into all the evidence at length because I have done

8o, and the Commission has bsen very kind and generous with i1ts tims
permitting me to argue on each affidavit as they have bszn introduced.
I would just like to state as far as the affidavits are conczrned with
respact to the other specifications, they should bas looked at very
carefully. In many instances the dates are not corresct, In certain
instances the specification says he vas beaten with a club whersas the
affidavit would shov that a man was bsaten with = pole. Now those may
sesm like immaterial technicalitizs but we ara dealing with a question
of criminal law at the present time where technicalities are quite impor-
tant slnce a man's 1ife or liberty may be at stako and technicalities
should bo considered.

I have very little more to say about this. I feel certain that the
Commission will go along with me in my argument with refersnce to
¢ Specification 1, and since I don't know whether or not the praosacution 1=
going to ask for any sort of sentence I would like to spesk to the Commis-
sion for just one moment about sentence, I think the type of santences
to bs given by mllitary commiseions in casss of brutality has been pretiy
well fixed by one of our own American court martiels sitting in England.
I am referring to the court martial which tried Sgt. Judson H., Smith who
\ 1s one of the American sergeants vorking at Litchfisld, England, Of
| course I don't have the official record but T do havs a copy of Tims
Magazine of February 25, 1946 and they refer to tha typa of sentence that
Smith received, Smith, you recsll, was mccused of brutality to American
prisonsrs, There was an American being brutal to Americsn prisonzrs, I
would like to quote one paersgraph. "Then after 55 days of haarings,
often disorderly, in vhich 12,500,000 words of conflicting testimony head
basn heard, the case of Sergeant Judson H, Smith came to an and, Fira-
light from an open grate flickered on Smith's grey-linad fazz as the court
President, Colonel Louis P, Lsone, snnouncad the wardict, Cuilty of
meking prisoners eat excecssivas amounts of food, of administering castor oil,
| of two charges of felonious assault =nd four charges of simple assault,
| ‘ 1.2, beatings. The sentence: Dishonorabls dischargs and throe years at
hard labor, But Smith was only a symbol, The prosecution was aftar the
system and the man it held responsible for the systom--Killan, I
| contempt of court chargs against Kilisn was airaady prepared, Oth:rg vere
. reported to be in the making, one involving conspiracy. Ths imperious
colonsl hed the hot potato and hasd need of s miracle."

That 1s what en Amorican court martial did to an Amzricen who was
brutal towards /merican prisonsrs, You might sav that the sontence of
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dishonorable discharge is a very bad thing. I don't know whether you
gentlemen are familiar with this--you probably are--but at the prosent
time when a man is sentenced to be dishonorably discharged from the army,
the sentence is suspended during the time that he is serving out his
term and if at the end of the time he shows that he had good behavior,
the sentence of dishonorable discharge is completelv suspended and he
goes out of tha army a frea man with all the rights he had bafore ho

was tried, I am refarring you to this decision which gives a man three
years--a man who we expaot would know batter than the accused,

CCLONEL MID LETON{¢ Is tha prosecutor propared to make his closing
argument?

LT. OSBORN: Yes, sir,

I don't intend to disiuss the facts in this case bscaus2 I think
the Commission has heard the facts and thay sre cortainly = competent
Judge of the facts Just as wall as I am or Mr. Lovin might bo., A1l the
facts we have have been presented to you and it 1c for this Gommission
to draw their own conclusion as to what tha frets might bo, Regarding
the firet specificetion, Major Levin has tried to got across the idaas that
these /merican prisoners of war got togother nnd concocted thie story
so that they could placa a charge of killing Jonss against the accused,
First of =2ll, T don't belicve that any /morican prisonzr of wer would do
such a thing, Secondly, I think if thev did get togethsr, if thars was
any concerted action thers, or any mezting o the minds, you would have
had a regular rtory; all the facts would have gibad, But what do we heve
. here? Tie have cases whare a feot might be a 1ittle different in this
particular case; it might be a 14ttle different in the next nffidavits.
Some of these affidavits were Laken shortly after the war ended vhon
| these men got back to Amerioa. Somz of them heve boen taken recently
| - when they have had a good chance to think this matter over and hnd plenty . - g
| of time to get any animosity apainst the Japanese at that camp out of
their mind. That statement of Smollwood's was taken recently during
r the month of February. If that man had not been able to Alsmiss any of '
his bad feelings against the accused or the Japanssa, or forget rfome of |
his experiences up therz, I don't know vhen he would. |

Regarding those affidavits and this book right here, when this baok

was Introduced into evidenoa, wz nll ngreed that wa did not know rho

kept 1t or whose handwriting it was or whedher it was kept by the Japanzso
| or the fmericans, It i1s in English. It 18 not sworn to. Thesa affidavits
' that we have are sworn %o and I think thot thesc Lmericens ars aware of

the fact that when they take an affidavit {hoy are to incorporatz ths
| truth In that affidavit. I% is just = guestion of whather or not you '
| are golng to take this as it 1is against ihe svorn testimony in the

affidavits, There 1s nothing in herc prevluding the id2a that Jonzs might

have beon confined say again in November on the semc charga. Maybe thot

1s why he was troated so geverely, Then again there might have been a mis-

take in the date.

In these affidavits, particularly with the firet chargs, the
a proszcution wont at some length te point out tha discrzpancics in there.
I would 1ike to point out to you ths fact that thay set forth = pattern.
| They show =2 course of conduct in which this follow Jones was first beaten,
' h placed in a guardhouse, denisd the proper mi%ention that hanlth raquires
and shortly afterwards he contracted pncumonia, In one detall, one affi-
davit might differ from snothsr and th: defense has taken the advantage
of all those differences and has objected’ to tham, but as I said before,
this Commission 1s the judge of the fccts and vou have hesrd all the
facts., It is not for Major Levin or for me to decide what the facts are
but it is for this Commiesion,

Throughout the course of the trial, end in his ciosing argument,
Mz jor Levin has made much ado about the rules and regulations of this
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Commission, Once again, as I said before, we didn't make these rulos.

I am sure the Commission didn't make these rules, The Supreme Court

of the United States Has heard these matters and has not reversed = trinl
conducted under similar means, so it is not for us to fix th2 policy in
this matter. They say that these war crimes are to be conducted under
such procedures and we are conducting them under such procodures.

Major Lasvin has referred to Time Magezine in his closing srgument
vhen he speaks of some sergeant in England, He didn't hava to go to
England to get a case where the sontence is light. I am not going
to make any recommendations in this matter, that is up to the Cormission,
but he could have used this court room right here for his i1llustrations
in the Henkow trial. Some of thosa anccused were found gullty of the
first specification, and the secoud specificaticn; sors of them were
ordered to be executed; others weia givon 12 s.u:bs, “hy? Becauss
of the particular fasts involved; becaus2 of tizir particular part in
the offense. So until you know all the facts =n ihat particular court
martial you can't decide whether or not that s3ulence was light, vhather
1t was proper, or vhether it was too henvy, In thesz war crime trials,
1t 1s the position that the position that the accused did held to the

hmerican prisoners of war wns one of guardianship or ward, They had no

opportunity to be heard. They were far removed from their home land. They
depended entirely upon this man exercising just a small bit of human kind-
ness to them and in excrcising domé of the rules which havz been laid

down by nations, That is the remson why we can't compare theso particular
war crimes with some other cese where we are treating our own prisonsrs,
beeause we also have the right to appeal in these coses, but these
prisoners were far removed here, they wera vards and this man was their

guardian,

In human experience, =s ve all know, whenevar an incident happens,
and afterwards we =are told to relnte it, and there are several people
relating it, you know from your ovm experience thot thers is gning %o
be discrepancies in rome of the detazils, The pettern will be there;
the general course of conduct will be thore; the fact that such = thing
did happen will be there, but the versions of it might differ n bit,
fnd I say, if five members of this Commission were to relate upon A
particular fact there would be five different statements, and in those
five different statements there would be small discrepencies, =2nd I think
that way ve can mocount for whatever discrepancies thers are in these
statements, But I do maintain ones again that they show a pattern,

-8 far nas the other specifications are concerned, from the second
to the ninth, therz is very little comment about them. The defanse has
not taken time to make any mention of them, so I take it thet ho 1s aware
that those affidavits applying there earry ths proof that is necessary.

COLONEL MIDDLETON: The Commission will nor ndjourn to meat at my
call very probably Thursday morning. The Commission is adjourned,

(Vhereupon the Commission ad journed at 1600 hours on 12 March 1946
to reconyene at the call of the President,)
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++« Pursuant to adjournment, the Commission reconvened at 0900
hours, 1l Merch 1946, at which time the accused, all members of the
Commission, counsel for prosecution and defense, the interpreter and
official reporter were present in the court room ...

COLONEL MIDDLETON: The Commission is in session.

The Commission is prepared to announce its findings and sentence
in the case of the United S8tates of America against Toru Miki. I would
like to have the accused take a position before the Commission, and

Captain Hahm, you take a position to assist the asccused and explain any-

thing to him that is not clear to him.
FINDINGS

(Addressing accused) Toru Miki, the Commission has reached its
findings and sentence. The Commission in closed session, by secret
written ballot, two-thirds of all of the members present at the time
the vote was taken concurring, finds you, Toru ifiki, guilty of speci-
Tication oné except the words :

"bayonet, rifle butt, and saber, and by confining him
in an unheated guard house in sub-zero weather" and

"said treatment causing death of said William B. Jones
on the 20th of November 193"

and of the excepted words, Not Guilty.

The Comnission finds you Guilty of Specification 2 except the
words ¢

"and did willfully and unlawfully confine the said Edward
Coley, Douglas Haron and John Doe Schroeder, in the guard house
without trial"

and of the excepted words, Not Guilty.

The Commission finds you guilty of Specifications 3, 4, 5, 6, 7..
8 and 9, and finds you Guilty of the Charge.
A

- SENTENCE:

The Commission in closed sgssion and upon secret written ballot,
two-thirds of the members presemt at the time the vote was taken con-
curring, sentences you to be confined at hard labour at such place as
the reviewing authority may direct for twenty-five years.

COLONEL MIDDLETON: Is tkere other business to bring before the
Commission at this time?

L

PROSECUTOR: No further ‘business at this time.

COLONEL MIDDLETON: The Commission is adjourned. (0907 hours)

(Whereupon the Comissicon at 0907 hours, 14 March 1946, adjourned.)

BRERERS




